
Referat                                                                  
Bestyrelsesmøde                                     
Tirsdag d. 12. juni 2018
 i klubhuset kl. 19.00 

Indkaldte: Kasper Jørgensen, Lars Bøjesen, Fritz Lauritsen, Frank Holm, Hanne 
Clausen, Bjarne Rasmussen og Georg Schønemann.    
  

Fraværende: Hanne Clausen, Bjarne Rasmussen

Dagsorden / referat:               Tovholder:

1. Sidste referat/bemærkninger

Vejrstationen har dagligt ca. 100 besøgende.  Den ustabile funktion 
skyldes nedslid og en ny vil koste ca. 5.500 kroner.  Beslutning tages
på kommende bestyrelsesmøde i august.

2. Nyt fra formanden.

            Vores interne mailliste fungerer ikke optimalt. Forsøgsvis sender de besty-
             relsesmedlemmer der ikke får mails, en kontrolmail til Thomas@Mantzius.com

            A.m.b.a.`s vedtægtsændringer der blev vedtaget på en ekstraordinær
            generalforsamling, accepteres og godkendes af Korsør Sejlklub.  
            Dette meddeles A.m.b.a. via kopi af nærværende referat.               Georg

 
            Havnens dag blev gennemført i fint vejr og med et tilfredsstillende besøgsantal.  
            De mange fremmødte havde en hyggelig dag, og havnen viste sig frem fra sin 
            bedste side.  Dette års arrangement blev dog det sidste i den nuværende form.

3.   Nyt fra A.m.b.a.

      A.m.b.a. har fået ny formand, da den valgte formand Bent Petersen valgte at 
      trække sig p.g.a. ændret arbejdssituation. Bestyrelsen konstituerede sig med den 
      siddende næstformand Jan Lyngsø som ny formand.  Ny næstformand blev 
      Carsten P. Pedersen, hvorimod resten af bestyrelsen forblev uændret.

       Opførelsen af det nye slæbested er nu påbegyndt i havnens nordlige ende.
       Tidspunkt for færdiggørelse kan på nuværende tidspunkt ikke forudsiges.

       Vi har forespurgt A.m.b.a. om placering af partyteltet til Agersø Rundt.  

mailto:Thomas@Mantzius.com


     
       Da vi forudser et øget antal gæster til festarrangementet, får vi også behov 
       for et større telt, og dermed pladsbehov.
        Ligeledes har vi forespurgt om muligheden for øgede antal gratis liggedag 
        op til Agersø Rundt.  Dette ville være en stor hjælp i bestræbelserne på 
        at få samlet så mange deltagere til årets store arrangement som muligt.              Kasper

4.   Nyt fra kassereren.

Der er fortsat udfordringer i.fbm. overdragelsen til den nye kasserer.

Kassereren får udfærdiget forsikringsbeviser til de 3 skolebåde.                Lars

Vores bankforbindelse har gjort os opmærksom på de stramme 
beløbsgrænserne som bestyrelsesmedlemmer kan disponere.  
Det kræver formegentlig nogle vedtægtsændringer for at få gjort 
dem mere tidssvarende.  Dette vil vi arbejde på frem til kommende 
generalforsamling.                                       Lars

Der efterlyses en forretningsorden for bestyrelsens arbejde.  Forslag
vil blive fremsendt til behandling på kommende bestyrelsesmøde i august.              Georg

Kassebeholdning d.d. 312.000 kroner imod ca. 212.000 kroner sidste år.

Den nye databehandlingslov kræver nogle konkrete initiativer. Udkast til
en databehandlingsaftale fremsendes til bestyrelsen.                 Frank.

5.  Nyt fra udvalgene.

Kapsejlads:

            Onsdagssejladserne har fået en fik start med flere både til start end tidligere.
            Der er fundet en løsning på ”madproblemet”, som vil blive afprøvet.

            Intet nyt vedr. Ylva-DM.

            Planlægningen af årets Agersø Rundt forløber planmæssigt, dog kunne vi 
            ønske at flere lokale sejlere tilmeldte sig hurtigt, da det vil sende et godt signal.

Junior:

            Oplæg til betingelserne for at lån klubbens bådmateriel blev fremlagt.  
            Det kræver dog nogle justeringer, som vil blive fremlagt næste gang.              Frank.
            Forsøg med egentlige bådsmænd på hver følgebåd forsøges.              Frank.

            Påhængsmotoren på den lille Nydamjolle volder så store problemer, at
            det blev besluttet at indkøbe en ny motor.  Pris ca. 35.000 kroner.               Frits
            Der er blevet fremstillet en ny fortofte til den store Nydamjolle.                               Anders Holm

Sejlerskolen:

            For at få samme standard på de to Drabantbåde blev det besluttet at 
            indkøbe et stel nye sejl til den sidst nye båd, - OMEGA.  
            Som tidligere nævnt, har vi til anskaffelsen fået 25.000 kroner fra 
            NordeaFonden samt selv skaffet 31.000 kroner fra salget af de 
            gamle H-både, således skulle økonomien være på ”den gode side”.
            Pris 17.500 kroner til sejl og rulleforstag.                               Georg/Søren W



      
           Vi vil forsøge at sælge det gamle Westas-stativ, da det ikke passer 
           ind i havnens nye system.                                                                 Georg

      6.  Eventuelt:

Vi hjælper til ved havnens St. Hans-arrangement.                                                  Frits.
Båltænding og ansvaret ligger hos A.m.b.a.                

Vort sidst fremsendte nyhedsbrev til A.m.b.a. blev ikke omdelt, da de 
besluttede ikke at udsende noget for maj måned. 
På nuværende tidspunkt vil vort indlæg til nyhedsbrevet være stærkt forældet,
hvorfor vi dropper det for maj måned.

Forslag til næste ordinære bestyrelsesmøde:

           Tirsdag den 7. august 2018 kl. 19.00.
Referent: Georg Schønemann


